

Title (en)

Burner for gaseous fuel incorporating ignition and safety systems.

Title (de)

Brenner für gasförmigen Brennstoff mit eingebautem Zünd- und Sicherheitssystem.

Title (fr)

Brûleur pour combustibles gazeux à systèmes d'allumage et de sécurité incorporés.

Publication

**EP 0125965 A1 19841121 (FR)**

Application

**EP 84400831 A 19840425**

Priority

FR 8307170 A 19830429

Abstract (en)

[origin: US4518346A] The invention relates to a gas fuel burner with incorporated ignition and safety systems, wherein the burner body defines a central shaft, co-axial to the distribution chamber, situated under the cap and opening at the lower part of the burner to allow admission of secondary air; radial grooves opening at least locally in the distribution chamber are formed in the upper part of the burner body situated under the cap, the ignition electrode and safety element being placed inside the central shaft under the protective cap. The invention finds an application in burners for use in extra-flat cooking apparatus.

Abstract (fr)

Le corps de brûleur (100) définit un puits central (50) coaxial à la chambre de répartition (20), situé sous le chapeau (105) et débouchant à la partie inférieure du brûleur pour permettre l'arrivée d'air secondaire. Des rainures radiales (41, 42) débouchant au moins localement dans la chambre de répartition (20) sont formées dans la partie supérieure (104) du corps de brûleur (100) située sous le chapeau (105). Une électrode d'allumage (10) et un élément de sécurité (15) sont disposés à l'intérieur du puits central (50) sous le chapeau de protection (105). Application notamment aux brûleurs pour tables de cuisson extra-plates.

IPC 1-7

**F23D 13/10; F23D 13/46**

IPC 8 full level

**F23D 14/06** (2006.01); **F23D 14/72** (2006.01); **F23N 5/10** (2006.01); **F23Q 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F23D 14/065** (2013.01 - EP US); **F23D 14/725** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 1032381 A 19660608 - GAS COUNCIL
- [A] FR 2062094 A1 19710625 - THOMSON CSF
- [A] GB 1348245 A 19740313 - PARKINSON COWAN APPLIANCES LTD
- [A] GB 1443553 A 19760721 - BRITISH GAS CORP
- [A] GB 1543618 A 19790404 - BRITISH GAS CORP

Cited by

CN111271740A; AU685865B2; FR2594213A1; GB2240840A; GB2240840B; FR2618881A2; EP0634608A3; GB2272283A; ES2109119A1; GB2209593A; GB2209593B; EP1067334A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0125965 A1 19841121; EP 0125965 B1 19880629**; AT E35451 T1 19880715; CA 1223516 A 19870630; DE 3472444 D1 19880804; ES 287342 U 19860501; ES 287342 Y 19870116; FR 2545196 A1 19841102; FR 2545196 B1 19850816; JP H0137644 B2 19890808; JP S6086316 A 19850515; US 4518346 A 19850521

DOCDB simple family (application)

**EP 84400831 A 19840425**; AT 84400831 T 19840425; CA 452906 A 19840426; DE 3472444 T 19840425; ES 287342 U 19840427; FR 8307170 A 19830429; JP 8604384 A 19840427; US 60193384 A 19840419